

Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526 Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen dchen@rochesterccc.org
Pastor Stone Wang swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang htang@rochesterccc.org

March 24, 2024 9:30 AM Prayer Focus:

Pray for brothers and sisters to practice praying in the name of the Lord Jesus and their joy be fulfilled.

Call to Worship Hymn of Praise Pastoral Prayer

Scripture **Panding**

Reading Sermon

Brother Egan Yip

Philippians 4:6-7

Peace

- 1. Peace with God
- 2. Peace within the church
- 3. Peace with others

Response Hymn
Doxology
Benediction
Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

Combined Bilingual Service

RCCCW Worship

Pastor Wang

Canceled



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526 Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

> 陳定立傳道 汪正飛牧師

dchen@rochesterccc.org swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師

htang@rochesterccc.org

2024年3月24日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

为弟兄姐妹操练奉耶稣的名祈求,喜乐因此得以满足祷告。

[眾坐] [眾立]

唱詩 HOL#12 你真偉大

公禱

汗牧師

[眾坐]

HOL#342 我心靈得安寧

歡迎與報告

牧禱

讚經 腓立比書 4:6-7

[眾立]

證道

聖靈所結果子之和平

[眾坐]

引言:從問安到沒有平安 一、和平是與神和好

二、和平是與自己和好三、和平是與別人和好

回應詩 以馬内利

[眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

聯合雙語崇拜 汪牧師 西區崇拜 取消

報告事項

- 1. 受難日崇拜將於本周五3月29日晚上7:30在母堂舉行。
- 2. 聯合受洗典禮將下主日 3 月 31 日上午 9:30 在母堂舉行,之 後 11:15 開始聯合雙語復活節崇 拜。西區上午的所有活動取消。
- 3. 鄧牧師的兒子 Jesse 將於今天下午 3-4:15 通過 Zoom 舉辦 題爲"吸引孩童注意力的策略"的講座,鼓勵所有主日學老師 參加。
- 4. 本教會 2024 年退修會將於國殤日周末 5 月 25-27 在霍頓大學舉行,由蔡景輝牧師主講。詳情待定。
- 5. 歡迎新會員葉盛安、林翠薇、葉智恆。
- 6. 教會新執事(執事、文書、司庫)的提名已經開始,請會員 們以禱告的心考慮提名,並在前廳拿取提名表填寫。提名截 止日期為4月14日星期天。

2024 Financial Summary as of February 29th 2024年2月財務簡報				
Fund	Income 收入	Expense 支出	Balance盈餘	
General+Retreat +Other常費+退修會+其他	42,306.63	37,403.58	4,903.05	
Mission宣教基金	11,845.00	15,080.24	(3,235.24)	
Mercy愛心基金	435.00	0.00	435.00	
RCCCW西區教會	28,016.10	12,324.64	15,691.46	
YTD Total 總計	82,602.73	64,808.46	17,794.27	
Mission Special Projects宣教-特別項目	4,746.00	7,000.00		
RCCCW Building Renovation西區修建基金	0.00	0.00		
RCCCW Parking Lot Fund	1,000.00	0.00		
Music and Bible Camp Fund	0.00	0.00		

Announcements

- 1. There will be a bilingual Good Friday service this Friday, March 29th in Penfield starting at 7:30 PM.
- 2. There will be a combined bilingual Baptism service next Sunday, March 31st starting at 9:30 AM in Penfield. This will be followed by a combined bilingual Easter service at 11:15 AM. All RCCCW morning activities will be cancelled that day.
- 3. Pastor Tang's son, Jesse Tang will hold a seminar over Zoom called "Engaging Strategies for Children" today from 3-4:15 PM. All Sunday School teachers are encouraged to participate.
- 4. Please mark your calendars, the 2024 RCCC retreat will be held Memorial Day weekend, May 25th -27th at Houghton College with Pastor King Fai Choi as our speaker. More details to come.
- 5. Welcome to new members Shengan Ye, Rebecca Lynn and Samuel Ip.
- 6. We are starting the nomination process for new church officers deacon/deaconess, church clerk and church treasurer. We ask members to please prayerfully consider any nominees you may have and complete the nomination form found in the foyer. The nomination deadline is Sunday, April 14th.

2024 Financial Summary as of February 29th 2024年2月財務簡報				
Fund	Income 收入	Expense 支出	Balance盈餘	
General+Retreat +Other常費+退修會+其他	42,306.63	37,403.58	4,903.05	
Mission宣教基金	11,845.00	15,080.24	(3,235.24)	
Mercy愛心基金	435.00	0.00	435.00	
RCCCW西區教會	28,016.10	12,324.64	15,691.46	
YTD Total 總計	82,602.73	64,808.46	17,794.27	
Mission Special Projects宣教-特別項目	4,746.00	7,000.00		
RCCCW Building Renovation西區修建基金	0.00	0.00		
RCCCW Parking Lot Fund	1,000.00	0.00		
Music and Bible Camp Fund	0.00	0.00		